

## KERATAN AKHBAR

SURAT KHABAR	:	UTUSAN MALAYSIA		
TARIKH	:	9/9/2019	MUKA SURAT	: 43
JABATAN	:	KATS / YBM / PERHILITAN		
KLASIFIKASI	:	<b>PERHATIAN</b>		

# Maya Karin jadi sukarelawan hidupan liar

Oleh SALEHUDIN MAT RASAD

pengarang@utusan.com.my

■ TEMERLOH 8 SEPT.

**P**ELAKON Pontianak Harum Sundal Malam, Maya Karin diantik sebagai sukarelawan The Voice of Wildlife bagi menyuarakan kepentingan hidupan liar di negara ini.

Menteri Air, Tanah dan Sumber Asli, Dr. Xavier Jayakumar berkata, artis itu akan berperanan sebagai suara bagi menyebarkan maklumat dan informasi berkaitan usaha konservasi hidupan liar.

“Kementerian Air, Tanah dan Sumber Asli memilih Maya Karin setelah mengambil kira kecin taannya terhadap pemuliharaan alam sekitar dan hidupan liar.

“Adalah menjadi harapan Kementerian ini agar seluruh masyarakat bersama kerajaan dalam memulihara hidupan liar sekali gus meminimumkan konflik manusia dan haiwan,” katanya sempena Sambutan Hari Gajah Sedunia di Pusat Konservasi Gajah Kebangsaan Kuala Gandah di sini semalam.

Yang turut hadir, timbalannya, Tengku Zulpuri Shah Raja Puji; Ketua Setiausaha Kementerian



**XAVIER JAYAKUMAR dan Maya Karin (tengah) bersama wakil pelbagai agensi sempena Sambutan Hari Gajah Sedunia di Pusat Konservasi Gajah Kebangsaan Kuala Gandah, Temerloh, Pahang, kelmarin.**

Air, Tanah dan Sumber Asli, Datuk Zurinah Pawanteh dan Ketua Pengarah Jabatan Perlindungan Hidupan Liar dan Taman Negara, Datuk Abdul Kadir Abu Hashim.

Menurutnya, pembabitian artis terkenal itu diharapkan dapat menjadi pendorong kepada ang-

gota masyarakat menyokong memulihara habitat hidupan liar.

Sementara itu, Maya Karin mengakui pemilihannya sebagai sukarelawan Kementerian Air, Tanah dan Sumber Asli merupakan satu cabaran untuk menyebarkan masyarakat mengenai

peranan mereka menjaga khazanah rimba.

Katanya, masyarakat perlu menghargai dan memulihara alam sekitar dan khazanah rimba yang dihuni pelbagai spesies haiwan seperti gajah.

“Gajah dan haiwan lain kini

berhadapan konflik dengan manusia bertukaran banyak kawasan habitat semakin mengecil atas tuntutan pembangunan,” katanya.